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W N I O S E K 
dotyczący zwrócenia się do PKP w sprawie podjazdu na schodach 

w podziemnym przejściu pod peronami oraz nieczynnych wind 
 
 Proszę w imieniu mieszkańców o powyższe i przedkładam do niniejszego kopię składanego 
już wniosku. 
 

UZASADNIENIE 
 
 Ponawiam swój wniosek z października 2018 r. dotyczący zwrócenia się do PKP w sprawie  
zamontowania podjazdu na schodach w podziemnym przejściu pod peronami oraz niedziałających 
wind. Kwestia wind jest złożona, była przez miasto wielokrotnie zgłaszana PKP w odpowiedzi na 
prośby kierowane w tej sprawie z różnych stron. Prezydent informował, że naprawa trwa od dobrych 
kilku miesięcy w związku z koniecznością sprowadzenia przez PKP specjalnej części z terenu Niemiec 
i jak też mówią przekazy medialne końca nie widać. 
 Jednak pewną pomocą dla mieszkańców osiedla Kwiatowe, którzy zgłaszali mi ten problem, 
byłoby zamontowanie podjazdu na schodach. Byłby on ułatwieniem dla podróżnych, a także 
mieszkańców poruszających się z rowerami np. na zakupy. Także w przypadku awarii windy zawsze 
jakąś alternatywą również dla osób niepełnosprawnych. Stąd ten wniosek wraz z kopią 
przedkładanego wcześniej. 
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